

Registration Guide (中文指南 3/4 页)

MTI AsiaTAC Fall Meeting 2026

September 21–23, 2026 | Shanghai, China

1. Online Registration

Registration is now open through the MTI website. Please use the registration link provided below to access the online registration page.

<https://www.mti-global.org/about/events/asiatac-meeting>

2. Existing MTI Account Holders

If you already have a valid MTI account, you can complete your registration by logging in and filling out the online registration form as required.

3. New MTI Account Creation

If you do not have a valid MTI account, please create an account using your personal information first. Once your MTI account has been successfully created, you can proceed with the meeting registration.

1. Visit www.mti-global.org
2. Click on the "Sign in/Request Access" button in the upper right corner
3. Select "MTI Member? Create an Account." if you work for an MTI member company and "Nonmember? Create an Account." if not
4. Fill out all of the form fields adding your company name into the employment lookup field
5. Submit the form and once approved by your company Designated Representative, you will be eligible to register for the meeting at the member rate

4. Payment Instructions for Mainland China Attendees

For attendees from mainland China who need to pay in CNY and require a formal invoice, please complete the registration process without making an online payment.

When completing the registration form:

- Select **"Pay by Cash/Check"** as the payment method.
- This option allows you to complete registration without entering credit card information.
- After registration, please remit the registration fee to the designated bank account below.

- When making the bank transfer, please include below information in the payment reference for identification purposes. An official invoice (fapiao) will be issued upon receipt of payment.
- - **Full name**
 - **Organization/Affiliation**
 - **Contact information**
 - **Registration number obtained from the MTI website registration page**

Bank Account Information

Account Name:

上海闻起文化传播有限公司

Bank:

中国银行上海市徐汇支行

Account Number:

453361523601

5. Registration Fees

Category	Fee
MTI Member	USD 200
Non-Member	USD 400
MTI Member (CNY payment)	CNY 1,400
Non-Member (CNY payment)	CNY 2,800
MTI Member Presenter	50% of the regular registration fee

- 1. Special Hotel rate CNY 720/night for registered participants, booking link will be provided during August 3- September 4.**

Contact Information

For any questions regarding registration, please contact **Philip Song** or any MTI staff member.

Philip Song

Associate Director, Asia

Materials Technology Institute

psong@mti-global.org

www.mti-global.org

We look forward to welcoming you to the **MTI AsiaTAC Fall Meeting 2026 in Shanghai, China.**

注册指南

MTI AsiaTAC 2026 秋季会议

2026 年 9 月 21–23 日 | 中国上海

1. 在线注册

会议注册现已通过 MTI 网站开放。请使用以下提供的注册链接进入在线注册页面并完成注册。

<https://www.mti-global.org/about/events/asiatac-meeting>

2. 已有 MTI 账户用户

如果您已经拥有有效的 MTI 账户，请登录账户，并按照在线注册表格要求填写相关信息完成注册。

3. 创建新的 MTI 账户

如果您尚未拥有有效的 MTI 账户，请首先使用您的个人信息创建账户。账户成功创建后，即可继续进行会议注册。

1. 访问 MTI 官网：www.mti-global.org。
2. 点击页面右上角的“**Sign in / Request Access**（登录/申请访问）”按钮。
3. 选择“**MTI Member? Create an Account.**（MTI 会员？创建账户）”。
4. 填写所有必填信息，并在 **Employment Lookup**（雇主/公司查询）栏中输入您所在公司的名称。
5. 提交申请。待贵公司指定代表（**Designated Representative**）审核批准后，您即可使用会员价格注册本次会议。

4. 中国大陆参会人员付款说明

对于来自中国大陆、需要以人民币（CNY）付款并需要正式发票（增值税普通发票，简称“发票”）的参会人员，请先完成在线注册流程，但**不要进行在线支付**。

填写注册表时，请注意：

- 付款方式请选择“**Pay by Cash/Check**（现金/支票付款）”；
- 该选项可帮助您完成注册，无需填写信用卡信息；

- 注册完成后，请将注册费用汇入以下指定银行账户；
- 银行转账时，请在付款备注（**Payment Reference**）中注明以下信息，以便确认付款人身份。收到款项后，将开具正式发票。

付款备注中请填写：

- 姓名（**Full Name**）
- 单位/所属机构（**Organization/Affiliation**）
- 联系方式（**Contact Information**）
- MTI 网站注册页面生成的注册编号（**Registration Number**）

银行账户信息

账户名称：

上海闻起文化传播有限公司

开户银行：

中国银行上海市徐汇支行

银行账号：

453361523601

5. 注册费用

注册类别	费用
MTI 会员	200 美元
非 MTI 会员	400 美元
MTI 会员（人民币付款）	1,400 元人民币
非 MTI 会员（人民币付款）	2,800 元人民币
MTI 会员报告人	标准注册费用的 50%

酒店住宿：

已注册参会人员可享受会议特别酒店价格：**720 元人民币/晚**。

酒店预订链接将在 **2026 年 8 月 3 日至 9 月 4 日**期间 提供。

联系信息

如有任何关于注册的问题，请联系 Philip Song 或 MTI 工作人员。

Philip Song

Associate Director, Asia
Materials Technology Institute

邮箱: psong@mti-global.org

网站: www.mti-global.org

期待于 2026 年在中国上海 MTI AsiaTAC 秋季会议上与您相聚!